
Zápis z jednání kolegia děkana Přírodovědecké fakulty UJEP dne  13. 2. 2007 
 
Přítomni:  doc. Novák, dr. Chvátalová,  Mgr. Balej, doc. Pavlík, dr. Moravec, doc. Hajer, doc.     
                  Eisenmann,  prof. Nezbeda, ing. Lauterbach, dr. Sýkorová-Dvorníková. 
Omluven:  doc. Anděl 
 
1. Děkan předal informace z kolegia rektora, které se konalo v dopoledních hodinách: 

- UJEP v letošním roce nebude platit daň z příjmu, 
- úspory v neinvesticích na UJEP za rok 2006 činí cca 40 mil. Kč, 
- v čerpání FRIMU na UJEP za rok 2006 došlo k dostatečnému čerpání na stavby, 

nedostatečné bylo čerpání ve strojích a zařízeních, 
- informace o kampusu – materiály PPP projektů byly staženy z jednání vlády 

k prověření efektivnosti těchto projektů, znovu budou předloženy do 31. 3. 2007. 
 
2. Hodnocení kateder 

Děkan přednesl porovnání kateder na základě hodnocení za roky 2004 a 2005 podle 
předem dohodnutých kritérií (publikační činnost, granty, rozvoj). Na základě tohoto 
vyhodnocení budou nově rozděleny finanční prostředky na katedry na osobní příplatky a 
bude následovat k 1. 3. 2007 přehodnocení osobního příplatku jednotlivých pracovníků 
kateder.  Způsob hodnocení za rok 2006 a další se bude projednávat na výjezdním 
zasedání na Bukovině 12. a 13. dubna 2007. 

 
3.  Proděkanka Chvátalová: 

- poděkovala za materiály pro Vědeckou radu PřF, 
- do 17. 3. 2007 zaslat materiály pro další studijní obory pro dubnové zasedání VR, 
- předložila zásady případných úprav obsahu studijních programů a jejich studijních 

oborů v době platnosti akreditace, 
- předložila návrh rámcového studijního plánu dvouoborového studia, připomínky  

se mohou zasílat dr. Chvátalové do 16. 2. 2007, 
- předložila návrhy Vnitřních předpisů PřF 
                - Studijní a zkušební řád pro studium v doktorském studijním programu PřF   
                   UJEP 
                - Rigorózní řád PřF UJEP  
       Připomínky je možno zaslat do 9. 2. 2007.      
 

4. Proděkan Balej: 
- Evropské projekty - Ing. Štefaniková zjišťovala na katedrách možná témata projektů 

a případnou vzájemnou spolupráci kateder na projektech, nyní bude pokračovat 
druhým kolem jednání, kde se katedry mohou zapojit do průřezových témat, 

o požádal vedoucí kateder o spolupráci, 
- požádal o zaslání návrhů do 26. 2. 2007 na personální posílení kateder a na vnitřní a 

vnější oponentní řízení, 
- poděkoval účastníkům vnitřního oponentního řízení rozvojových programů 2006 za 

jejich vystoupení, 
- dne 9. 3. 2007 se uskuteční na Větruši ples PřF UJEP, vstupenky jsou již v prodeji u 

dr. Dvorníkové na děkanátě. 
 

5. Proděkan Pavlík:  
- Očekává se  vyhlášení projektů GAČR do konce února, 
- v rámci ERASMU naší univerzitě nabídla spolupráci Norská univerzita, informace u 

pí Podané,  



- na VŠCHT proběhl seminář k 7. RP EU, v případě dotazů ohledně formalit 
souvisejících s podáváním projektů do 7. RP se obracejte  na doc. Pavlíka, 

- údaje do OBDPro pro RIV zadávat průběžně,  
- v tomto roce budou poprvé jako data do RIV zadávány i výsledky související 

s využitím finančních prostředků na specifický výzkum, 
- poděkoval za připomínkování podkladů pro výroční zprávu UJEP. 

 
 

6. Tajemník: 
- Poděkoval za hospodářský výsledek všech kateder fakulty,  kladný výsledek  je 

převeden do dalšího roku, 
- předložil tabulku čerpání FRIMu v roce 2006, na PřF budou do dalšího roku 

převedeny zůstatky ve výši 7 mil. Kč, většinou jde o schválené investice, které se 
postupně realizují, 

- předložil tabulku s čerpáním rozpočtu na knihy a časopisy v roce 2006, 
- od 1. 1. 2007 platí nový Zákoník práce. 

 
7. Různé: 

- dr. Chvátalová upozornila na kurz Základy IT s testováním ECDL, který byl na 
základě projektu ESF zařazen jako povinný do studijních plánů bakalářských 
oborů, kurz je vyučován od tohoto semestru, 

- na UJEP se uskuteční veřejnosprávní kontrola projektů ESF (23.2. , 27.2. a  2.3.), 
- dne 28. 6. 2007 se od 11 hod. na Větruši uskuteční promoce letošních absolventů  

PřF,  
- zvýšil se zájem o placené programy  celoživotního vzdělávání - rozšiřující  

studium učitelství matematiky a informatiky pro SŠ, 
- proběhla diskuse o potřebě a plném využití interaktivní tabule,  
- kolegium odsouhlasilo zvýšení odměn na OON s platností od LS 2006/2007:  
             OA mohou být placeni až do výše 200 Kč/hod. 
             Doc. do výše 250  Kč/hod. 
             Prof. do výše 300 Kč/hod. 
- katedry mohou do konce února inovovat požadavky na OON, 
- dr. Moravec žádal zrušení limitů pouze 100 knih, které mohou být knihovnou 

zapůjčeny vyučujícím, zajistí proděkan Pavlík, 
- proběhla diskuse o prodloužení provozní doby studovny v knihovně, 
- byl vznesen požadavek na pořízení vizualizéru do učebny č. 152, 
- na katedře fyziky se uvažuje o zřízení pracovní dílny, kterou by mohly využívat 

všechny katedry, 
- příští kolegium děkana je 13. 3. 2007 od 13 hodin v zas. místnosti č. 504. 

 
 
 
 
 
 
                                                                                Doc.RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                              Děkan přírodovědecké fakulty UJEP               
 
 
Zapsala: Y. Jůzová 


